

Press Invitation

Palestine Football Association (PFA) is pleased to invite representatives of Palestinian local media outlets, as well as international media operating in Palestine, to attend and cover the activities of:

FIFA Arena – Unite for Peace Kids Cup in Palestine

Two new FIFA Arena mini-pitches in **Marah Rabah, south of Bethlehem, and Qusin, in the northern West Bank**, are giving children and their communities in Palestine a much-needed place to play football, compete and come together.

Developed by FIFA in collaboration with the Palestine Football Association and the Swiss Federal Department of Foreign Affairs. Both facilities opened officially on 21 September and now available to the local communities.

The Inaugural ceremony will be on Friday 25th September 2026.

The activity will include the final matches (males and females) and awards ceremony. the vocal goal of this initiative is bringing kids together in a sporting and community-based setting and highlighting the role of football in giving hope for those kids, uniting for peace in a land not living in a peace, and creating opportunities for those kids in on their local communities.

دعوة للتغطية الصحفية

يتشرف الاتحاد الفلسطيني لكرة القدم (PFA) بدعوة ممثلي وسائل الإعلام الفلسطينية المحلية، بالإضافة إلى وسائل الإعلام الدولية العاملة في فلسطين، لحضور وتغطية فعاليات:

FIFA Arena – Unite for Peace Kids Cup in Palestine

يوّفّر ملعبان جديان من ملاعب FIFA Arena المصغّرة، في **مراح رباح جنوب بيت لحم وقوصين شمال الضفة الغربية**، للأطفال ومجتمعاتهم في فلسطين مساحة هم بأمرّ الحاجة إليها لممارسة كرة القدم، والتنافس، والتلاقي والتفاعل معاً.

وقد تم تطوير الملعبين من قبل الاتحاد الدولي لكرة القدم (FIFA) بالتعاون مع الاتحاد الفلسطيني لكرة القدم ووزارة الخارجية الفيدرالية السويسرية. وقد تم افتتاح كلا المرفقين رسمياً في 21 سبتمبر/أيلول، وأصبحا الآن متاحين للمجتمعات المحلية.

سيُقام الحفل الافتتاحي يوم الجمعة 25 سبتمبر/أيلول 2026.

وستتضمن الفعالية المباريات النهائية لفئتي الذكور والإناث، إلى جانب حفل توزيع الجوائز.

ويتمثل الهدف الرئيسي من هذه المبادرة في جمع الأطفال في بيئة رياضية ومجتمعية، وتسليط الضوء على دور كرة القدم في منحهم الأمل، وتعزيز الوحدة من أجل السلام في أرض لا تعيش في سلام، وخلق فرص لهؤلاء الأطفال داخل مجتمعاتهم المحلية.

افتتاح ملعب مراح رباح (Inauguration of Marah Rabah Pitch)

المباراة / الفئة	اليوم والتاريخ	الوقت
المباراة النهائية (مجموعة الذكور)	الجمعة 2026/9/25	9:00 صباحا
المباراة النهائية (مجموعة الإناث)	الجمعة 2026/9/25	9:30 صباحا
حفل توزيع الجوائز في ملعب مراح رباح	الجمعة 2026/9/25	11:00 صباحا
حفل الافتتاح الرسمي لملعب مراح رباح	الجمعة 2026/9/25	11:30 صباحا
Match/ Category	Date & Day	Time
Final Match (Male Group)	Friday, 25/09/2026	9:00 am
Final Match (Female Group)	Friday, 25/09/2026	10:15 am
Award Ceremony for the champion at Marah Rabah	Friday, 25/09/2026	11:00 am
Official Inauguration of Marah Rabah Pitch by VIPS	Friday, 25/09/2026	11:30 am

افتتاح ملعب قوصين (Inauguration of Qusin Pitch)

المباراة / الفئة	اليوم والتاريخ	الوقت
المباراة النهائية (مجموعة الذكور)	الجمعة 2026/9/25	14:30 مساء
المباراة النهائية (مجموعة الإناث)	الجمعة 2026/9/25	15:15 مساء
حفل توزيع الجوائز في ملعب قوصين	الجمعة 2026/9/25	16:00 مساء
حفل الافتتاح الرسمي للملعب قوصين	الجمعة 2026/9/25	16:30 مساء
Match/ Category	Date & Day	Time
Final Match (Male Group)	Friday, 25/09/2026	14:30 pm
Final Match (Female Group)	Friday, 25/09/2026	15:15 pm
Award Ceremony for the champion at Qusin	Friday, 25/09/2026	16:00 pm
Official Inauguration of Qusin Pitch by VIPS	Friday, 25/09/2026	16:30 pm